
 

Skolebestyrelsesmøde – REFERAT 

Tidspunkt: Torsdag d. 8/11-19 kl. 19-21.00   Mødeleder: Martin Haselbach  Referent: Stine Black Sted: Personalerummet  

Tilstede: Karen, Maja, Pernille, Martin, Joan, Maria, Hannah, Christian, Kathrine, Christin og Stine Afbud: Pernille, Christine og Kenneth   

     

Tid Dagsordenpunkt Fremstilling Referat 

19.00-19.05 Godkendelse af referat fra d. 1710-19 Underskrivning af referat efter godkendelse 

(de forældrevalgte) 

Referatet er godkendt. 

19.05-19.15 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

19.15-19.30 

 

 

 

 

 

Nyt fra elevrådet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

TechLab 

 

 

Herfra er mødet lukket og vi siger tak til 

elevrådet 

Christian og Hannah deltager fra elevrådet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2 min video fra indvielsen og fremvisning af 

det færdige lokale 

Elevrådet har drøftet den kommende galla-fest. Det 

bliver en årti-fest, hvor årgangene skal repræsentere 

et årti og klæde sig ud derefter. De har en drøftelse 

om, hvordan der kan sørges for, at der ikke bliver 

drukket på skolen – der er er fx drøftelser om en 

efterfest for 9. årgang. 

Der er forslag om at ændre reglerne for 

fodboldbanerne. Fx spil for alle på tværs af klasser 

og årgange i skolegården, en undersøgelse af 

behovet for banetid, evt. Indkøb af flere fodboldmål til 

sportspladsen mv. 

 

Visning af video fra indvielsen og fremvisning af 

lokalet. 

19.30 – 19.50 

 

 

 

 

 

 

19.50 – 20.15 

 

 

 

Udmøntning af budget 2020 

 

 

 

 

 

 

 

 

Orientering og drøftelse: 

V. KV 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Der er afsat kommunale midler til udfasning af 

pavilloner og samarbejde med musikskolen og 

samarbejde med ungdomsuddannelserne. Det vil 

være noget, skolerne vil få midler til i et regionsvist 

samarbejde.  

Der er garanteret ingen skolelukninger i de næste 10 

år med undtagelse af Vollsmose. 

Der er fokus på at skabe fællesområder i byerne – 



 

Skolebestyrelsesmøde – REFERAT 

Tidspunkt: Torsdag d. 8/11-19 kl. 19-21.00   Mødeleder: Martin Haselbach  Referent: Stine Black Sted: Personalerummet  

Tilstede: Karen, Maja, Pernille, Martin, Joan, Maria, Hannah, Christian, Kathrine, Christin og Stine Afbud: Pernille, Christine og Kenneth   

     

 

20.15-20.45 

 

 

 

 

 

 

20.45 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kort om de nye pædagogiske lærerplaner i 

SFO 

 

 

Tilsyn med understøttende undervisning 

 

 

 

 

Vedtagelse af princip for skole-

/hjemsamarbejde 

 

 

 

 

 

Evt. og punkter til næste møde 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

v. SB 

 

 

 

Skrivelse fra 2015 skal evt. revideres og laves 

til et princip – opfølgning og status v. KV, SB, 

CW 

 

 

Fremlæggelse af skolens forslag på baggrund 

af drøftelser i afdelingerne – herefter drøftelse 

evt. Tilpasning og derefter vedtagelse. 

her kan skolerne byde ind. 

Der er afsat midler til sikker skolevej i kommende 

skoleår. 

Teknisk service overgår til By og Kultur forvaltningen, 

men personalet bliver på skolerne. 

Omklædningsrummet på Tarupgårdsvej bliver 

renoveret for Energi-lean midler i januar/februar. 

 

Præsentation af det igangværende arbejde med de 

nye styrkede pædagogiske læreplaner i SFO. 

 

Skrivelsen om understøttende undervisning skal 

deles op i to principper: et for lektier og et for 

understøttende undervisning. Ledelsen udarbejder 

udkast til principperne.  

 

Princippet for skole/hjem-samtaler er justeret og 

sendes til de øvrige forældrevalgte til godkendelse. 

 

 

 

 

Ønske om at skolen melder skolens holdning til 

alkohol ud. 

    

Næste skolebestyrelsesmøde er den 10. december kl. 2019 – information om tid og sted kommer senere 


